
 Číslo materiálu : 5/01 

Komise: Komise pro strategické plánování a rozvoj města 

Datum :   7. 9. 2020 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

 

 

Neomluveni: 

Jana Buřičová, Jiří Janata, Martin Suchánek 

 

Ing. Kateřina Daczická, Mgr. Martin Běhounek, Ing. Markéta Šedivá,  

David Hlavinka 

 

Václav Balek, Ing. Tomáš Pilc, Bc. Alena Trojanová 

Člen RM:  

Příští jednání: 5. 10. 2020 od 17h, zasedací síň MÚ, Václavské nám. 182 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

 

 b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z komise pro strategické plánování a rozvoj města 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Přivítání, prezentace, program 

Program: 

- Konečná verze Generelu dopravy (dále GD) 

- Informace o vzniku pracovní skupiny 

- Různé 

 

2. Konečná verze GD 

Paní Buřičová předala přítomným členům vytvořené dokumenty k dalšímu jednání: 

- Usnesení č. 544/20 zřízení pracovní skupiny, úkoly pro Komisi strategického plánování a roz. 

města. 

- Stručný výtah z části GD 7.3. Doprava v historickém centru města 

- Stručný výtah z části GD 7.4. Doprava v klidu na sídlišti Šipší 

- Stručný výtah z části GD 7.5. Doprava v klidu na sídlišti Hlouška 

 

Úkolem komise je, seznámit se s předloženými dokumenty a vyjádřit se k návrhům řešení 

prezentovaných GD. Zhodnotit všechny návrhy a připravit se na diskuzi, které řešení a v jakém 

časovém horizontu doporučit pracovní skupině. 

Jelikož se jednání zúčastnilo malé množství členů, pouze 3 členi komise, budou připravené 

dokumenty zaslány společně se zápisem všem členům komise. Členi komise budou vyzváni 

k prostudování do příští komise a k zaslání návrhů do 5.10.2020. Návrhy budou následně zpracovány 

a odsouhlaseny na příští schůzce komise. 

 

3. Informace o vzniku pracovní skupiny 

Do pracovní skupiny byli jmenováni představitelé vedení města, ředitel MP ČR,  předsedové 

osadních výborů dotčených řešením GD, předsedkyně Komise pro strat. plánování a roz. města a 

další klíčoví pracovníci úřadu na úseku dopravy. 

 

Členové komise se shodli, že by bylo vhodné, přizvat do pracovní skupiny i referenta ekonomického 

odboru, který by dokázal nastínit finanční možnosti města. 

 

 

 

 



4. Různé 

Pan Suchánek se dotázal, do jaké doby bude volný průjezd centrem a zda jsou známy průběžné 

názory občanů. Paní Buřičová odpověděla, že bezplatný průjezd centrem je povolen do konce září 

2020 a občané centra se ve směs shodují, že řada řidičů si centrem jen zkracuje cestu a navrhnou RM 

průjezd opět zpoplatnit. 

Pan Janata upozornil na špatné značení turistických tras po městě.  

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřil : Jana Buřičová 


